
Protokot Nr XXII/2015
z obrad XXII sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 29 grudnia 2015 r.

Ad.l
Przewodnicza_cy Rady-Marek Chwiatkowski otworzyt obrady XXII sesji Rady Gminy w Daszynie .

Powitat przybytych na obrady sesji: radnych, sottysow, Wojta-Zbigniewa Wojtere., Skarbnika-DanutQ
Kaczmarek, Sekretarza-Mariusza Gralewskiego.
Przewodnicza_cy stwierdzit, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwat poniewaz uczestniczy
w niej 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu Rady. Nieobecny radny Bernard -tukaszewski.

Ad.2
Przewodnicza_cy Rady przedstawit porza_dek obrad i zaproponowat poszerzenie o nastQpuja.ee
uchwaty:
-Nr XXI1/105/2015 w sprawie zmiany do uchwafy Nr XXI/103/2015 Rady Gminy w Daszynie z dnia 9
grudnia 2015 r. w sprawie okreslenia wzorow formularzy zawieraja_cych dane dotycza_ce podmiotu i
przedmiotu opodatkowania niezbe_dnego do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i
lesnego,
-Nr XXII/106/2015 w sprawie zaciqgnî cia pozyczki w 2016 r. z NFOSiGW w ramach programu LEMUR
— Energetyczne Budynki Uzytecznosci Publicznej na zadanie pn. ,,Budowa sali sportowej w Daszynie"
w ramach przedsie.wzie.cia pn. 7,Centrum Sportowo-Rehabilitacyjne wraz z hala. w Daszynie" oraz
upowaznienia Wojta Gminy do ustanowienia zabezpieczenia pozyczki w postaci weksla wtasnego ,,in
bianco".
Sekretarz Gminy wyjasnit, ze zmianie ulega formularz z zata_cznika nr 5 uchwaty podj^tej na
poprzedniej sesji-deklaracja na podatek rolny. Wtrakcie opracowywania tego formularza wykasowat
sî  pod stowem Razem dopisek bez zwolnien.
Wojt wyjasnit kwestie zwia_zane z wprowadzeniem pod obrady uchwaty w sprawie pozyczki.
Poinformowat, ze gmina nie zdajyta podpisac umowy tym roku, a w poprzedniej uchwale byt zapis,
ze Rada upowaznia Wojta do podpisana umowy w roku 2015. Nasta_pi to w roku 2016 dlatego
konieczne jest podje.cie nowej uchwaty z wtasciwym zapisem. Podpisanie umowy powinno nasta_pic
na poczqtku roku, aby nie zwotywac sesji specjalnie dla tej uchwafy zostata przedstawiona na
dzisiejszej sesji.
Radny T.Dymny zgtosit propozycje przegtosowania wprowadzenia do porza_dku obrad kazdej uchwafy
odr^bnie.
Radny H.Dabrowski przedstawit radnym projekt oswiadczenia Rady Gminy w Daszynie w sprawie
naliczania podatku od nieruchomosci od gruntow zajejtych na kopalnie kruszywa oraz rozliczenia
optaty eksploatacyjnej ptaconej przez przedsi^biorcowztytutu wydobywania kruszyw. Radny
zaproponowat, aby przyj^cie oswiadczenia wpisac w punkcie 8 porzqdku obrad.
RadnyJ.Kinski proponowat uj^cie oswiadczenia w sprawach roznych.
Radny H.Dabrowski stwierdzit, ze jest to oswiadczenie i tak jak uchwafy powinno bye rozpatrywane w
odr^bnym punkcie.
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie przyje_cie proponowanych zmian do porza_dku obrad.
- wprowadzenie do porzqdku obrad jako pkt.6 uchwafy Nr XXI1/105/2015: 14 gtosow
,,za"0eclnogtosn?e),
- wprowadzenie do porza_dku obrad jako pkt 7 uchwafy Nr XXII/106/2015 : 9 gtosow ,,za"(wie.kszoscia_
gtosow),
- wprowadzenie do porzqdku obrad jako pkt 8 Oswiadczenie : 12 gtosow ,,za"(wie_kszoscia_ gtosow).

Porza_dek obrad wraz z przyje_tymi zmianami:

l.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.
2. PrzyJQCie porzqdku obrad.
S.Zapytania i wolne wnioski.
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4. Sprawozdanie z dziatalnosci mi^dzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna.
5-Sprawozdanie z dziatalnosci miejdzysesyjnej komisji statych.
e.Podjejcie uchwaty w sprawie zmiany do uchwaty Nr XXI/103/2015 Rady Gminy w Daszynie z dnia 9
grudnia 2015 r. w sprawie okreslenia wzorow formularzy zawieraja_cych dane dotycza.ce podmiotu i
przedmiotu opodatkowania niezbe.dne do wymiaru i poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i
lesnego.
7. Podje_cie uchwaty w sprawie zacia.gniejcia pozyczki w 2016 r. z NFOSiGW w ramach programu
LEMUR-Energetyczne Budynki Uzytecznosci Publicznej na zadanie pn. ,,Budowa Sali sportowej w
Daszynie" w ramach przedsi^wziejcia pn. ,,Centrum Sportowo-Rehabilitacyjne wraz z hala. sportowa. w
Daszynie" oraz upowaznienia Wojta Gminy do ustanowienia pozyczki w postaci weksla wtasnego ,,in
bianco".
8. Oswiadczenie Rady Gminy w Daszynie z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawi naliczania podatku od
nieruchomosci od gruntowzajejtych na kopalnie kruszywa oraz rozliczenia optaty eksploatacyjnej
ptaconej przez przedsi^biorcow z.tytutu wydobywania kruszyw.
9. PodJQde uchwaty w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Daszyna na lata
2015-2030.
10. Podj^cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie Gminy Daszyna na rok 2015.
11 Podj^cie uchwat w sprawie planow pracy na rok 2016 rKomisji Rozwoju Spoteczno-Gospodarczego,
Komisji Rewizyjnej, Komisji Socjalno-Bytowej.
12.Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
13. PrzyjQcie protokotu z poprzedniej sesji.
14, Sprawy rozne.
IS.Zakonczenie obrad.
Porza.dek obrad przyjeto jednogtosnie-14 gtosow ,,za".

Ad.3
Radny K.Budka zapytat czy Pan H.Gawronski dokonat juz wptaty 5000 zt za podta_czenie gazu? Czy
zgodnie z wczesniejszymi ustaleniami zostato do tego Pana wystosowane pismo o dokonanie wptaty.
Jezeli wystano pismo to z jaka. data. ?

Ad.4
Wojt przedstawit sprawozdanie z dziatalnosci mi^dzysesyjnej, stanowia.ce zata.cznik do protokotu z
sesji.
RadnyT.Dymnv przypomniat, ze wnioskowat, aby udost^pniac radnym w formie pisemnej
sprawozdanie z dziatalnosci Wojta.
Radny zapytat o co chodzi z umowa. na jazde^ autobusem. Czy zostat ktos zatrudniony?
Wojt powiedziat, ze byta to jednorazowa umowa zlecenie w zast^pstwie Pana Darka Grabowskiego,
ktory miat urlop okolicznosciowy z tytutu smierci ojca.
RadnyT.Dymnv poprosit o rozwini^cie kwestii zwiqzanej z rozbudowa. linii gazowej w strong Byszewa.
Wo it powiedziat, ze jest zainteresowanie rozbudowa. gazociqgu na stronie Witonii przez sa_siednie
gminy Kutno i t^czyca. Do gazocia_gu chce sî  podta.czyc Zespot Szkot w Byszewie i Szkota w Topoli
Krolewskiej.
RadnyT.Dvmnv zapytat czy prawdq jest, ze na terenie Gminy Witonia mieszkancy mieli podta_czany
gaz bez wptaty 5000 zt?
Wo it powiedziat, ze byty to pojedyncze przypadki osob, przez ktorych grunt musiata przejsc linî
gazowq, a wtasciciele nie wyrazali na to zgodcj. Aby inwestycja mogta bye zrealizowana, konieczny byt
kompromis z mieszkancami. Koszty tych przyta.cz zostaty pokryte ze srodkow przekazanych przez
Garbalin. Gmina Witonia wzi^ta cze^ciowo ci^zar podtqczenia do gazocia.gu szkoty i urz^du Gminy.
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Radny T.Dymny stwierdzit, ze byto to niesprawiedliwe podejscie wobec naszych mieszkaricow.
Mieszkaricy Witonni byli bardziej stanowczy i wywalczyli darmowe przytqcza gazowe. Mieszkaricy
naszej gminy rowniez udoste_pniali grunty pod linie_ gazowa a nie otrzymali takich bonusow w postaci
darmowych podta_czeri.
Wojt powiedziat, ze gmina nie miata innego wyjscia poniewaz potrzebowata zgody mieszkancow z
gminy Witonia na przejscie z lima, gazowa_ do Gminy Daszyna. Witonia nie miata interesu w tym, aby
przez jej tereny prowadzic gazocia_g dla Daszyny. To nam zalezato na realizacji tego zadania.
RadnyT.Dvmny zapytat czy wszystkie osoby w Witoni, ktorym wykonane podtqczenia korzystajq z
gazu i ptacq za jego zuzycie.
Wojt powiedziat, ze sq podpisane porozumienia ztymi osobami przez ktorych dziatki przechodzi linia,
na poborgaz.
Wojt stwierdzit, ze na etapie przygotowan do budowy gazociqgu w Daszynie zainteresowanych
podtqczeniem do gazu byto 70 osob. W raz z poste_pami pracach przy inwestycji gazowej malata liczba
che_tnych. Jak doszto do podpisania deklaracji byto juz 30 osob, a ostatecznie podtqczyto sie.
5 osob. Zastanawiaj^ca jest taka nagta zmiana zainteresowania podtqczeniem do gazu. Czy ktos ma
w tym swoj interes?
Radny H.Dabrowski zapytat o zakup gazu, o ktorym Wojt wspominat w sprawozdaniu.
Wojt powiedziat, ze gmina przejmuje przesytgazu poniewaz uzyskata koncesje.. Spotka ma koncesje,
na obrotgazem. Wartosczakupionego gazu obligowata do przeprowadzenia przetargu.
Podpisana zostata umowa z PGK Daszyna.
Radny H.Dgbrowski oznacza to, ze gmina nie be_dzie rozliczata si^ z mieszkancami tylko b^dzie
kupowata gaz na wtasne potrzeby.
Sottys D.Kaczmarek stwierdzit, ze jezeli siec gazowa, a nie ma che_tnych do podtqczeri to trzeba
zastosowac przymus .Zapytat czy Wojt partycypowat w negocjacjach mi^dzy gmina^ Witonia i gminq
t^czyca w sprawie budowy gazociqgu.
Wo it powiedziat, ze uczestniczyt w spotkaniu dotycza_cym budowy gazociqgu w kierunku t^czycy.

Ad. 5
Komisja Rewizyjna przedstawita protokot z posiedzenia odbytego w dniu 17 marca 2015 r, z tematem
,,Analiza stopnia realizacji interpelacji radnych oraz wnioskow mieszkancow gminy przez Wojta i
pracownikow Urz^du Gminy-terminy zatatwiania i prowadzenia ewidencji wnioskow.

Komisja Rozwoju Spoteczno-Gospodarczego przedstawita protokot z posiedzenia odbytego w dniu 18
grudnia 2015 r. z tematem ,,Zapoznanie sie. z inwestycjami realizowanymi w Gminie Daszyna w II
potroczu 2015 r.
Radny T.Dymny zapytat ile wykonano przytqczen do rozbudowanej linii gazowej w Kre.zelewicach?
Przewodniczacy powiedziat, ze jest 5 przytqczeri. Linia zostata poprowadzona od nitki w Korytach
od Pana Gawronskiego do Nowakowskiego, przez droge. krajowa_ i konczy si^ koto Chwiatkowskiego.
Do Wojta wptyne_ty podania od mieszkancow Jabtonnej, ktorzy rowniez sq zainteresowani
podt^czeniem gazu.
Radny T.Dymny zapytat czy stacja paliw w Daszynie zostata podtqczona do linii gazowej.
Wojt od powiedziat, ze stacja nie zostata jeszcze podtqczona do gazu.

Komisja Socjalno-Bytowa przedstawita protokot z posiedzenia odbytego w dniu 16 wrzesnia 2015 r. z
tematem rZapoznanie sie. z warunkami panuja_cymi w schronisku dla bezdomnych zwierzqt
domowych ,,Przyjaciel" w Kotliskach. Wizyta byta zwiqzana z negatywnymi informacjami w mediach o
panuja_cych tam ztych warunkach dla zwierzqt.
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Ad.6

Przewodnicza_cy odczytat uchwate. Nr XXII/105/2015 w sprawie zmiany do uchwaty Nr XXI/103/2015
Rady Gminy w Daszynie z dnia 9 grudnia 2015 r. w sprawie okreslenia wzorow formularzy
zawieraja_cych dane dotycza.ce podmiotu i przedmiotu opodatkowania nlezbe_dne do wymiaru i
poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego,
Nie byto pytari do przedstawionej uchwaty.
Przewodnicza_cy poddat uchwate. pod gtosowanie. W gtosowaniu uczestniczyto 13 radnych.
Wynik gtosowania:
Za 13
Przeciw 0
Wstrzymuja.ce 0
Uchwate. przyje_to jednogtosnie

Ad.7
Przewodniczacy odczytat tresc uchwaty Nr XXI1/106/2015 w sprawie zacia_gnie_cia pozyczki w 2016 r. z
NFOSiGW w ramach programu LEMUR-Energetyczne Budynki Uzytecznosci Publicznej na zadanie pn.
,,Budowa sail sportowej w Daszynie" w ramach przedsie.wzie.cia pn. ,,Centrum Sportowo-
Rehabilitacyjne wraz z hala. sportowa. w Daszynie" oraz upowaznienia Wojta Gminy do ustanowienia
pozyczki w postaci weksla wtasnego ,,in bianco".
Wojt powiedziat, ze w poprzedniej uchwale byt zapis upowazniaja.cy Wojta do podpisania umowy o
pozyczke. w 2015 roku, a srodki miata gmina otrzymac w roku 2016. Niestety nie doszto do
podpisania umowy w roku 2015. Nasta_pi to z pocza_tkiem roku 2016 i rowniez w tym roku gmina
otrzyma pienia.dze.Aby Wojt mogt podpisac umowe. w przysztym roku konieczna jest zmiana tresci
uchwaty, z ktorej be_dzie wynikato, ze Rada upowaznia Wojta do podpisania umowy w 2016 roku.
Radny T.Dymny zapytat na co ma bye przeznaczona ta pozyczka.
Wojt powiedziat, ze nadal na ten sam eel, o ktorym mowit w listopadzie, to znaczy na wykonanie w
hali w Daszynie rekuperacji to znaczy wentylacja z odzyskanego ciepta oraz refundacje. srodkow
wczesniej wydatkowanych na hale..
Radny H.Dabrowski powiedziat, ze w WPF-ie sq wpisane kwoty wydatkow na centrum sportowo-
rehabilitacyjne w wysokosci 725 031 zt na rok 2015 i 185 000 zt na rok 2016. Jak sie. to odnosi o
proponowanej pozyczki.
Wojt powiedziat, ze koszt wykonania rekuperacji powinien bye w granicach 65.000 zt. Pozostata
kwota be,dzie na pokrycie wydatkow juz poniesionych, wie_c b^dzie mozna przesuna.c srodki na inne
wydatki. Zapisy w WPF-ie ulegnq zmianie w przysztym roku.
Radny H.Dabrowski stwierdzit, ze rada proceduje juz nad trzecia. wersja_ uchwaty dotycza^cej tej samej
pozyczki. Pierwsza byta tematem obrad sesji w dniu 27 listopada 2015 roku, druga 9 grudnia 2015 r. i
teraz trzecia. O co w tym wszystkim chodzi?
Sekretarz wyjasnit, ze pierwsza uchwata w sprawie zacia_gnie_cia pozyczki z programu LEMUR byta
podje,ta w 2014 roku, ale wowczas Gmina Daszyna nie zakwalifikowata sie. do grona samorza_d6w
,ktore otrzymaty pozyczk^. Sprawa powrocita pod koniec 2015 roku, kiedy to otrzymalismy
informacje, ze przyznano Daszynie pozycz^. W zwia_zku z tym na sesji w dniu 27 listopada 2015 r Rada
podje_ta uchwate,, w ktorej upowaznita wojta do podpisania umowy o pozyczke. w 2015 roku.
W trakcie kompletowania dokumentow zaza_dano jeszcze upowaznienia dla Wojta do podpisania
weksla in blanko . Dlatego w dniu 9 grudnia 2015 r. Rada podje_ta stosowna. uchwatej w tej sprawie.
Niestety nie doszto do podpisania umowy o pozyczke. w 2015 roku. Nasta_pi to w roku 2016 w zwiqzku
ztym nasta_pita koniecznosc podje_cia kolejnej uchwaty, w ktorej Rada upowazni Wojta do podpisania
umowy pozyczki w 2016 rok oraz do podpisania weksla in blanko. Oba te zapisy zostaty zawarte w
jednej uchwale, ktora. radni otrzymali.
Radny H.Dabrowski zapytat jaka jest gwarancja otrzymania pozyczki w roku 2016 i czy nalezy uzyskac
opinie RIO, a jezeli tak, to co w sytuacji braku budzetu na rok przyszty.
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Wojt powiedziat, ze NFOSiGWtak dtugo procedowat poniewai rozpatrujqtylko po kilka wnioskow.
Opoznienia wynikajq rowniez ze zmian na stanowiskach kierowniczych tej instytucji po wyborach
parlamentarnych. Jest to korzystna pozyczka poniewaz mozna z niej pokryc wydatki juz poniesione na
dany eel. Jest juz projekt budzetu na 2016 rok. Do chwili uchwalenia budzetu Rada proceduje na
bazie prowizorium budzetowego.
Radny H.Dabrowski zapytat czy poprzednie dwie uchwaty byty opiniowane przez RIO w todzi?
Wojt powiedziat, ze nie ma jeszcze opinii RIO poniewaz ma na to jeszcze czas.
Zakonczono dyskusj^.
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwate^ Nr XXII/106 /2015 w sprawie zacia^gniQcia pozyczki
w 2016 r. z NFOSiGW w ramach programu LEMUR-Energetyczne Budynki Uzytecznosci Publicznej na
zadanie pn. ,,Budowa Sali sportowej w Daszynie" w ramach przedsie_wzie_cia pn. ,,Centrum Sportowo-
Rehabilitacyjne wraz z hala_ sportowa_ w Daszynie" oraz upowaznienia Wojta Gminy do ustanowienia
pozyczki w postaci weksla wtasnego ,,in bianco".
W gtosowaniu uczestniczyto 14 radnych.
Wynikgtosowania :
Za 9
Przeciw 0
wstrzymujqce 5
Uchwate, przyj^to wie_kszoscia_ gtosow.

Ad.8
Radny H.Dabrowski stwierdzit, ze przedtozyt projekt oswiadczenia Rady Gminy w Daszynie w sprawie
naliczania podatku od nieruchomosci od gruntow zajQtych na kopalnie kruszywa oraz rozliczenia
optaty eksploatacyjnej ptaconej przez przedsie_biorcowztytutu wydobywania kruszyw poniewaz w
gminie Daszyna nie pobierany jest podatek od terenow zajejych pod wydobycie kruszywa. Gmina nie
wszcze_ta dziatan, aby egzekwowac tego rodzaju podatek. W roku 2015 powinno bye naliczane 6000 zt
od hektara, a w roku 2016 7,5 tys. od 1 hektara. Na terenie gminy zaj^tych jest 55 ha pod wydobycie
kruszywa(obszary na ktorych moze odbywac sie_ wydobycie) . Przyjmuje sie., ze jest okoto 20 ha
gruntow, na ktorych odbywa siQ wydobycie. Przy kwocie 6000 zt/ha sq to znacz^ce pienia^dze dla
budzetu gminy. Po przeprowadzonej kontroli RIO w todzi gmina przysta_pita do naliczania podatku od
11 hektarow. Rada dbaja_c o dochody gminy powinna mobilizowac Urzajd Gminy do zgodnego z
prawem naliczania naleznego podatku.
Poniewaz Wojt nie moze naliczac podatkow sobie i rodzinie, dokonuje tego Wojt innej Gminy w
naszym przypadku jest to Wojt Gminy Witonia. Z wynikow ostatniej kontroli mozna wyczytac, ze Wojt
Gminy Witonia naliczaja_c podatek od powierzchni zaj^tych pod wydobycie kruszywa dla rodziny
Wojta Gminy Daszyna nie analizowat jaka jest realna powierzchnie gruntow zaje_ta pod wydobycie
kruszywa . Zawierzyt dokumentom przedtozonym przez urz^dnikow gminy.
Jest mozliwosc wysta_pienia do organu wydaja_cego koncesj^ o dokonanie obmiarow. Na podstawie
przedstawionych wczesniej danych sa^ podejrzenia, ze nieuczciwie jest naliczany podatek od
powierzchni zaje_tych na wydobycie kruszywa. Dlatego w przedstawionym oswiadczeniu Rada
zobowia_zuje Wojta do wysta_pienia o dokonanie obmiarow terenow zaje_tych pod wydobycie
kruszywa. Gmina Daszyna potrzebuje dochodow. Drogi sa_ w bardzo ztym stanie. Dlatego
oswiadczenie zobowiqzuja_ce wojta do podj^cia zdecydowanych dziatan w tym kierunku.
Sekretarz stwierdzit, ze oswiadczenie jest wyrazeniem przez Rad^ swego stanowiska, a
przedstawiona przez radnego tresc oswiadczenia nosi raczej znamiona uchwaty. Tresc oswiadczenia
w kazdym punkcie zobowia_zuje Wojta do wskazanych dziatan, a w punkcie 8 oswiadczenia Rada
zobowia_zuje Wojta s^siednie gminy do konkretnych dziatan, co jest ewidentnym przekroczenie
kompetencji. Jakie uprawnienia ma Rada Gminy do zobowia_zywania do czegokolwiek wojta innej
gminy? Radca prawny przed chwilq otrzymat tresc tego oswiadczenia i ma powazne wa_tpliwosci, co
do jego tresci. Mozliwe, ze inne sformutowanie zapisow oswiadczenia b^dzie spetniato charaktertego
dokumentu.
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Radny T.Dymny stwierdzit, ze sprawa oswiadczenia jest prosta. Rada wytycza pewne kierunki
dziatania, ktore dotychczassqzaniedbane. Chodzi o zaniechanie poboru podatku. Oswiadczenie
zostanie przyje_te w takiej tresci, jak przekazano radnym. Jezeli b^da^ uwagi, co do prawidtowosci
zapisow, Rada be_dzie nad tym procedowac. Chodzi o wytyczenie konkretnych kierunkow dziatania
dla wojta.
RadnyJ.Kinski zapytat czy podatek od terenow zaje_tych pod wydobycie kruszywa jest naliczany?
Jezeli gmina ma obowia.zek naliczyc taki podatek to powinno bye to wykonane bez dodatkowych
oswiadczeri . Jezeli podatek nie jest naliczany, to ktos nie wykonuje swoich obowia_zkow.
Wojt powiedziat, ze jezeli chodzi o kwestie tego podatku, to zgodnie z zaleceniami RIO zostato to
uregulowane i podatek jest naliczany. Intencja jesttaka, aby przeprowadzic kontrole, prawidtowosci
dokonanych naliczen. Zdaniem Wojta pewne wqtpliwosci budzi zapis punktu 8 omawianego
oswiadczenia dotyczqcy narzucenia pewnych dziatan Wojtowi Gminy Witonia. Jest to wykroczenie
poza kompetencje posiadane przez Rade_.
Temat podatkow od gruntow zaje_tych pod wydobycie kruszywa pojawit SJQ w 2013 roku w wyniku
kontroli RIO. Od tego czasu podatek jest naliczany zgodnie z zaleceniami RIO.
Radny H.Dabrowski powiedziat, ze podatnik prowadza_cy dziatalnosc gospodarcza_ sktada deklaracje
podatkowa., ktorq musi co roku uaktualniac. Koncesje sa. przesytane do gminy. Na podstawie tych
dokumentow gmina moze naliczyc podatek. Podatek powinien bye ptacony od powierzchni zaj^tych
pod dziatalnosc. Nalezy zlecic geodecie wytyczenie powierzchni zaje_tej pod dziatalnosc. Podobne
procedury powinien zastosowac Wojt Gminy Witonia, ktory wydaje decyzj^ podatkowq dla Wojta
Gminy Daszyna i jego rodziny.
Przewodniczacy Radyzaproponowat, aby tresc oswiadczenia przekazac do analizy radcy prawnemu.
Zwtaszcza w kwestii dotycza_cej pkt 8, zeby nie okazato sî , ze Rada wyszta poza swoje kompetencje.
Radny H.Dabrowski zaproponowat, aby przegtosowac oswiadczenie i przestac do prawnika. Jezeli
b^da. jakies uwagi prawne to Rada przyjmie wskazane zmiany do tresci oswiadczenia.
Wojt popart propozycj^ przedstawienia tresci oswiadczenia przed gtosowaniem do analizy prawnej.
Zwtaszcza ze dokument ma bye powiedziat, ze pojdzie dokument nie zgodny z prawem w obieg poza
obszar gminy i tylko sie_ osmieszymy.
Przewodniczacy ponownie zaproponowat przekazanie tresci oswiadczenia do zaopiniowania
prawnego. Jezeli rada nie przychyla siej do jego propozycji to zaproponowat wykreslenie pkt.8 i9
dotycz^ce zobowiqzana Wojta Gminy Witonia.
Radny T.Dymny stwierdzit, ze nie mozna na wst^pie zaktadac, ze Wojt Gminy Witonia odbierze to
negatywnie. Jezeli poczuje sie_ urazony tresciq oswiadczenia wystqpi do gminy Daszyna z pismem
I wowczas be_dziemy to analizowac.
Przewodniczacy zgtosit wniosek o przekazanie tresci oswiadczenia do opinii prawnej. Po otrzymaniu
opinii Rada be_dzie procedowac nad trescia. oswiadczenia..
Radny T.Dymny stwierdzit, ze pierwszy byt wniosek radnego H.Dqbrowskiego o przegtosowanie
oswiadczenia, a wniosek przewodnicza_cego zostatzgtoszonyjako drugi. Wnioski powinny bye
gtosowane w kolejnosci zgtoszen.
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie przyje_cie Oswiadczenia Rady Gminy w Daszynie w sprawie
naliczania podatku od nieruchomosci od gruntow zaj^tych na kopalnie kruszywa oraz rozliczenia
optaty eksploatacyjnej ptaconej przez przedsi^biorcow z tytutu wydobywania kruszyw.
Wynik gtosowania:
Za 6
Przeciw 4
Wstrzymuja^ce 4
Oswiadczenie zostato przyje_te wie_kszoscia_ gtosow.
W zwia^zki ztym wniosek przewodniczqcego nie byt juzgtosowany.
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Ad.9

Skarbnik Gminy przedstawita objasnienia do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Daszyna na lata 2015-2030.
Radny H.Dabrowski zapytat jak wtasciwie przedstawia sie. sprawa dobrowolnej wptaty 600,000 zt
przez inwestora. Z uchwaty wynika, ze przesuwa sie. na rok naste_pny. Czy ta wptata jest realna dla
budzetu gminy.
Wo it powiedziat, ze jest umowa zawarta z inwestorem na dobrowolnq wptaty zgodnie z tym co
wczesniej byto zapisane w budzecie . Zgodnie z umowq wptaty be_dq wptywaty w trakcie realizowania
kolejnych etapow inwestycji. Wspotpraca be.dzie kontynuowana.
Radny H.Dabrowski zapytat czy gmina ma juz podpisanq umowe. z Urze_dem Marszatkowskim na
dofinansowanie inwestycji uzbrojenia terenow inwestycyjnych.
Wojt powiedziat, ze jeszcze nie ma podpisanej umowy. Nastqpi to w roku 2016 .
Radny T.Dymny stwierdzit, ze w pierwszej wersji byta planowana w budzecie wptat dobrowolna w
wysokosci 1200.000 zt Sukcesywnie ta kwota jest zmniejszana. Oby obietnice Wojta zostaty spetnione
i udato S!Q zrealizowac inwestycje w postaci zbrojenia terenow inwestycyjnych.
Zakoriczono dyskusje..
Przewodniczgcy odczytat uchwaty Nr XXI1/107/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Daszyna na lata 2015-2030 i poddat pod gtosowanie.
Wynik gtosowania:
Za 11
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 3
Uchwate. przyj^to wie_kszosci3 gtosow.

Ad.10
Skarbnik Gminy przedstawita zmiany do budzetu gminy Daszyna na 2015 rok.
Poinformowata, ze dobrowolna wptata od inwestora zostaje przesunie_ta z roku 2015 na rok 2016.
Pojawita sie. informacja, ze inwestor deklaruje dokonania tej wptaty w 2015 roku w wysokosci
130.000 zt. Informacja pojawita sie. juz po opracowaniu projektow uchwat.
Na chwile. obecnq pieniqdze jeszcze nie wptyne_ty na konto gminy. Jezeli wptynq do korica roku czy
Rada zgadza sie., aby tq zmiane. wprowadzic do omawianej uchwaty oraz do WPF-u. Wowczas
dochody majqtkowe i wydatki zmieniq si^ z 600.000 zt na 470.000 zt w roku 2016.
Rada jednogtosnie wyrazita zgode_ na wprowadzenie do uchwaty zmiany, o ktorej mowita Pani
Skarbnik.
Skarbnik Gminy poinformowata, ze pozostate zmiany dotycza_ urealnienia wydatkow na dotacje
przedszkolne.
Radny T.Dymny stwierdzit, ze z zapisow budzetu wynika, ze b^dzie nadwyzka budzetowa^. Na co ta
nadwyzka b^dzie przeznaczona.
Skarbnik powiedziata, ze w budzecie kazda ztotowka jest zagospodarowana. Na etapie planowania
jest na zero.
RadnyT.Dvmny zapytat czy zakonczono malowanie klatek schodowych w blokach ,,gorniczych" w
Daszynie.
Wo it powiedziat, ze malowanie klatek be.dzie kontynuowane w rok 2016.
RadnvT.Dymny zapytat czy wykonawca otrzymat jakies wynagrodzenie?
Wojt powiedziat, ze nie nie wyptacono . Jak wykonawca zakonczy usuwanie usterek w Osrodku
Zdrowia w Mazewie, zakonczy wszystkie zlecone prace wowczas b^dzie wyptata. Pan Melka
zobowia_zat sî , ze w 2016 roku zakonczy zlecone prace.
Radny T.Dymny stwierdzit, ze w dokumentach przewija sie. nadal budowa elektrocieptowni na
biomas^. Czy Wojt jeszcze wierzy, ze ta inwestycja powstanie w Daszynie?
Wojt powiedziat, ze wierzy w realizacje tej inwestycji. Na pewno nie nasta^pi to w ciqgu roku czy
dwoch. Jest to bardzo kosztowna inwestycja. Na biezqco sq realizowane przygotowywanie
dokumentacji, aby byta gotowa .



Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwate^ Nr XXI1/108/2015 w sprawie zmian w budzecie
gminy Daszyna na 2015 rok.
Wynik gtosowania:
Za 10
Przeciw 0
Wstrzymujqce 4
UchwatQ przyjeto wi§kszoscia_ gtosow.

Ad. 11
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwale_ Nr XXI1/109/2015 w sprawie zatwierdzenia planu
pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok.
Wynik gtosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 0
UchwatQ przyj^to jednogtosnie.

Przewodniczqcy odczytat uchwatQ Nr XXI1/110/2015 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rozwoju Spoteczno-Gospodarczego na 2016 rok.
Radny H.Dabrowski zaproponowat, aby komisja w 2016 zajmowata si§ planowanymi dziataniami w
ramach inwestycji .Radny przedstawit na pismie zakres dziatania komisji w kwestii analizy dziatari
inwestycyjnych gminy na 2016 rok. Warunkiem przyje_cia do realizacji inwestycji b^da_ protokoty
komisji zawieraja.ce analizy proponowanych kierunkow dziatania.
Radny J.Kinski zaproponowat, aby sprawy zwia_zane z nowymi inwestycjami byty analizowane przez
komisje_ w punkcie sprawy rozne, ktoryjest w porza_dku kazdego posiedzenia komisji.
Przewodniczacy poddat pod gtosowanie uchwate^ Nr XXI1/110/2015 w sprawie zatwierdzenia planu
pracy Komisji Rozwoju Spoteczno-Gospodarczego na 2016 rok.
Wynik gtosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 0
Uchwate_ przyjejx> jednogtosnie.
Przewodnicza_cy poddat pod gtosowanie uchwate^ Nr XXII/111/2015 w sprawie zatwierdzenia planu
pracy Komisji Socjalno-Bytowej na 2016 rok.
Wynik gtosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymuja.ce 0
LJchwat^ przyjeto jednogtosnie.

Ad.12
Wojtw odpowiedzi na pytanie z punktu 3 poinformowat, ze Pan Gawronski nie wptacit kwoty 5000 zt
za podta_czenie gazu. Jezeli jest wola Rady to urzqd wystosuje pismo do Pana Gawronskiego o
dokonanie wptaty.
Radny K.Budka zobowiqzat Wojta aby pismo o dokonanie wymaganej wptaty za podta_czeniu gazu .
niezwtocznie zostato wystane do Pana Gawronskiego



- 9 -

Ad.13
Przyje_to protokotz poprzedniej sesji.

Ad.14
Radny M.Bawej zapytat jak przedstawia si^ sprawa z uruchomieniem ogniw fotowoltaicznych .
Wojt powiedziat, ze uruchomienie ogniw byto planowane z pocza_tkiem stycznia 2016 roku.
Prawdopodobnie be_dzie podjeta ustawa o przesunie_ciu dziatan w ramach OZE do korica maja 2016
roku. W zwia_zku z tym gmina wystqpita z zapytaniem do PROW co mamy zrobic. Czy mamy wysta_pic
z wnioskiem do Energetyki i wta_czyc do sieci ze starym certyfikatem. Czekamy na odpowiedz z
PROW-u. Wykonawca przygotowuje dokumentacje, technicznq do wta_czenia ogniw do sieci.

Ad. 15
W zwia_zku z wyczerpaniem porza_dku obrad Przewodnicza_cy zamkna_t XXII zwyczajna_ sesj^ Rady
Gminy w Daszynie .

Protokofowafa: D.Kazmierczak


